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Finansudvalget 

Folketinget 

14. april 2021 

Finansudvalget har i spørgsmål 2 af 8. april 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål vedrørende aktstykke om salg af Banedanmarks 

del af Vejle Godsplads, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF). 

Spørgsmål nr. 2: 

Vil ministeren oplyse om der er sikkerhed for, at de nye godsbane-

spor og faciliteter vil have mindst samme kapacitet til at behandle 

jernbanegods som de eksisterende anlæg? 

Svar: 

Det er Banedanmarks vurdering, at erstatningsanlæggets kapacitet 

som minimum svarer til den eksisterende kapacitet. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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